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時間表任務 
(十一月十一日交草稿、十一月十九到二十一日交完成作品） 

親愛的五年級同學和家長們： 
      請一起談論一些重大、有意義、值得紀念、難忘的事件。這些事件
需要發生在從你出生的那一天到今天(二零一四年，十一月三日)。 並
且上網或看書找一些發生在過去十年的重大世界事件。 林老師會發給
你最後完成作品的紙。  

o 每一個事件必須要有發生日期(年，月、日)。 用 5-7個句子來說
明每一個事件，請說明這事件對你和你的家庭的重要性。  

o 草稿至少要有 8個家庭事件和 6個世界事件。從你的草稿上，
林老師會和小朋友一起選 5個重大家庭事件，和 3個世界事件
來讓你完成你的時間表任務。 

o 林老師要求其中一個家庭事件是你的出生日期。 請寫出你的出
生日期，在哪裡出生的，出生時有多高多重，和其他你願意分

享的重要資料。 
o 在草稿上，用號碼來分類 家庭事件 (1-8) 和世界事件 (1-6)。 

o 在完成時間表上，每一個事件要有圖片展示。圖片可以從網站
上影印下來，或用畫的，或者用相片。 

o 最後，你要準備一個兩分鐘的口頭報告。 你將選擇一個家庭事
件和一個世界事件來分享和談論。  

 
這項任務可以用手寫(工整)或打字的。 如果用打字的，字體必須是

14pt大和選用一種可讀的字體。 繳交日是 2014年 11月 19 - 21日(你
的口頭報告日)。口頭報告將安排在 11月 19到 21日。  
家長簽名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 



Timeline Assignment  
(draft due on Tuesday, November 11, final due on November 19-21) 

  
Dear Students and Parents, 
  
Please discuss as a family some significant, meaningful, memorable events that 
have happened from the moment of your child’s birth to today (November 3, 
2014).  Also find some significant world events that have occurred within your 
child’s timeline.  We will provide timeline materials for final draft. 
  

o Each event should have the date (month, date, year). Give 5-7 sentences 
defining the event and why this is significant to your child or the family.   

  
o Please come up with at least 8 family events and 6 world events.  From the 

list your child turns in together we will choose 5 significant family events and 
3 world events to put into the timeline. 

 
o I would like one of the family events to be the date of your child’s 

birth.  Please provide information about where your child was born, who 
was there, how many pounds, and any other information you would like to 
have on the timeline. 

  
o Organize each event with numbers and label whether it’s a family event or 

world event. 
  

o You will need to have a picture for each of the events in the final 
draft.  Pictures can be photocopied, drawn, or printed from web. 

  
o Present an oral presentation about your timeline project. You will choose 

one family event and one world event to share and discuss.  
  
This assignment can be neatly handwritten or typed. If typed, it must be 14pt and 
in a readable font.  The due date is November 19 to 21, 2014 (on the assigned 
day of your speech).  Speeches will be from November 19th -21st. 
 
 
 
 
 


